
Referat af bestyrelsesmøde i ForteFitness den 9. oktober 2019 
 
Til stede: Vibeke Harrit,  Arnfred Hansen, Mette Nordstrøm og Jytte Schacht 
 

1. Siden sidst: 
Det kan konstateres, at de nye redskaber, løbebåndet og romaskinen, bliver 
flittigt brugt. 
 

2. Orientering om økonomien: 
Vibeke orienterede blandt andet om at indtægterne i 2019 bliver større end 
budgetteret. 
 

3. Nye indkøb: 
Det blev aftalt at indkøbe et stativ med håndvægte, en stepbænk, en pose 
elastikker i blandet styrke, to balancepuder samt to træningsmåtter.. 
Mette kontakter Lise angående indkøb af nye kugler til petanque. 
 

4. Kommende arrangementer: 
Ingen aktuelle. 

 
5. Næste bestyrelsesmøde: 

Efter behov, dog senest i januar 2020. 
 

6. Eventuelt: 
Referater af bestyrelsesmøder vil fremover blive ophængt på opslagstavlen i 
fitnesslokalet. Når der kommer et nyt referat, vil det foregående referat blive 
indsat i en mappe på hylden ved musikanlægget. 
Der opfordres til at man husker at bruge håndsprit, og at spritte maskinerne 
af, hvis man sveder meget under træningen. Husk også at skifte til 
indendørssko, at træning i bar overkrop ikke er okay, samt at lukke vinduerne 
efter træning. Der vil blive opsat et opslag om dette i fitnesslokalet.  
 

 
Ref.: Jytte Schacht 
 


